
  

   December 2021 
 

Ordinær generalforsamling onsdag den 24. november 2021 kl. 19.30 
på Kulsbjerg skole, Nyråd afdeling, Samlingssalen. 

 
Referat.  
 
Bilag: 

1. Bestyrelsens beretning, 
2. Totalrevision årsrapport for NyraadNet 2020/2021, 
3. Informationsskrivelse november 2021. 

 
• 18.00 – 18.45 forud for selve generalforsamlingen benyttede ganske få medlemmer sig af 

muligheden for individuel snak med repræsentanter fra bestyrelsen, YouSee og Dansk 
Kabel TV. 

• 18.45 – 19.15 orienterede Christian Limkilde fra YouSee om seneste nyt. 
 
Klokken 19.30 bød formanden velkommen til de 28 stemmeberettigede medlemmer, der var mødt 
til den ordinære generalforsamling november 2021.  
Efter præsentation af bestyrelsen takkede formanden Christian Limkilde for orientering og dialog 
forud for generalforsamlingen, og nævnte at Christian ville være til stede under hele seancen. 
Endvidere tak til samarbejdspartner Torben Wulff, Dansk Kabel TV, der ligeledes var til stede før 
og under hele generalforsamlingen. 
 
Herefter orienterede formanden om husstandsomdelt informationsskrivelse november 2021, samt 
Totalrevision årsrapport 2020/21 med interne revisionspåtegninger.  
Alle stemmeberettigede har fået udleveret stemmesedler, der blandt andet skal anvendes til 
lodtrækning om præmier og merchandise sponseret af TV2, Verdens TV, YouSee og Dansk Kabel 
TV.  
 
Generalforsamlingen har været annonceret i Sydsjællands Tidende onsdag den 3. november 2021. 
Informationsskrivelse er husstandsomdelt 20 – 21. november 2021.   
Bestyrelsen har ikke modtaget forslag til dagsordenen fra medlemmerne.  
 
Efter formandens indledning gik forsamlingen over til selve generalforsamlingen.  
 
1. Valg af dirigent. 
Gert Fosgerau, Dyrehaven 9 blev valgt med bifald. Gert takkede og konstaterede, at 
generalforsamlingen var indvarslet i henhold til vedtægterne og dermed såvel lovlig som 
beslutningsdygtig. 
 
2. Valg af 2 stemmetællere. 
Jørn Larsen, Mads Jensensvej 3 og Tove Jensen, Hjortevænget 3 blev valgt. 
 
3. Beretning om Foreningens virksomhed i det forløbne år og forventninger til det 
kommende år. 
Bestyrelsens beretning aflagt jf. bilag 1.  
 
Formanden orienterede blandt andet om: 

• Opgavefordelingen i bestyrelsen.  
• Medlemstallet, der har vist sig nogenlunde stabilt gennem de seneste 5 år.  
• At den ekstraordinære generalforsamling den 2. november 2021 vedtog med 41 stemmer 

for, 4 imod og 1 ugyldig stemme, bestyrelsens indstilling om valg af leverandør fra 1. juli 
2022. Den ekstraordinære generalforsamling bemyndigede bestyrelsen til at indgå en 5 



årig aftale med YouSee, mod at YouSee betaler en opgradering af anlægget til Docsis 3.1, 
hvilket giver mulighed for bredbåndshastighed på op til 1.000 Mbit.  

• At der har vist sig mange udfordringer med interne installationer i den enkelte husstand, da 
husets indretning (rumadskillelser, alufolie), egne kabler og stik kan medføre pixeleringer 
på tv-signalet og ustabil bredbåndsforbindelse.  

• Et indlæg i forbrugerrådets blad TÆNK, der beskriver at det stort set er umuligt for en 
husstand at bruge over 100 Mbit bredbånd, selv om ”alt er koblet på”. 

• En dialog med Vordingborg Net om evt. fremtidigt samarbejde.              
 
Efterfølgende blev beretningen stillet til rådighed for debat ved dirigenten, hvilket afstedkom 
nedenstående fem spørgsmål:  
 
SPM: Gælder opgraderingen også coax? 
Svar: Ja CMC`erne flyttes ud i nettet, således at alt er omfattet.  
 
SPM: Sætter coax en begrænsning? 
Svar: Nej alle vil efter opgradering kunne få 1.000 Mbit. 
 
SPM: Fibia kommer senest i 2023. Hvilken indflydelse får det på foreningens fremtid rent 
økonomisk. 
Svar: Bestyrelsen kalkulerer med et tab på 100 medlemmer. 
 
SPM: Kan anlægget sælges hvis det går helt galt? 
Svar: Anlægget er i princippet uden værdi. Bestyrelsen er i dialog med naboforening for at styrke 
muligheden for overlevelse. 
 
SPM til Dansk Kabel TV: Bliver fibernet frigivet på sigt? 
Svar: Der indgås forskellige aftaler. Men f.eks. bliver YouSee dyrere på andres net.   
 
Beretningen blev derefter godkendt med bifald. 
 
4. Aflæggelse af revideret regnskab for det forløbne år til godkendelse. 
Kim gennemgik resultatopgørelsen og årsrapport 1. oktober 2020 – 30. september 2021, jf. bilag 
2. Resultatet udviser et overskud på 61.890 kroner og balance pr. 30. september viser en 
egenkapital på 1.114.395 kroner. Revisionsfirmaets og interne revisorers påtegninger fremgår af 
bilag 2.  
Regnskabsaflæggelsen blev godkendt med bifald. 
 
5. Indkomne forslag. 
Forslag fra medlemmerne. 
Der var ikke kommet forslag fra medlemmerne.   
  
Forslag fra bestyrelsen. 
Der var ingen forslag fra bestyrelsen. 

 
6. Fastlæggelse af kontingent for det igangværende regnskabsår. 
Bestyrelsens forslag om uændret kontingentet på 771 kroner resten af regnskabsåret blev 
enstemmigt godkendt.  

 
Efter behandling af pkt. 6 orienterede formanden om beløb, der fastsættes af bestyrelsen og som 
er udenfor afstemning. 

1. Ændring af pakker (op/ned) pr. gang uændret 300 kroner incl. moms. Der betales ikke ved 
ændring fra grundpakken til en bland selv pakke eller omvendt, og ej heller ved at gå fra 
én bland selv pakke til en anden, 

2. Lukning og genåbning pr. gang uændret 300 kroner incl. moms, 



3. Tilslutning i eksisterende områder 1.500 kroner incl. moms (overalt i byen). Der er fortsat 
håndværkerfradrag for denne ydelse. Der er dog specielle forhold som kan bevirke at det 
kan blive dyrere. 

4. Rykkergebyr ved manglende betaling 100 kroner pr. rykker,  
5. Pakkepriser for første kvartal 2022 

 
7. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer for 2 år og én suppleant for 1 år. 
Følgende var på valg: 

• Leif Pedersen, Søbakken 21, modtager valg, 
• Kim Christiansen, Æblevænget 7, modtager valg, 
• Otto Nygaard, Nyråd Hovedgade 97. 
• Suppleant Lars Lyngskov, Kærmindevej 8.   

 
Nedenstående 4 personer var kandidater til de 3 bestyrelsesposter og suppleantposten. Dirigenten 
besluttede derfor én skriftlig afstemning om alle 4 poster, som så blev fordelt efter antal stemmer: 

• Leif Pedersen, Søbakken 21 fik 22 stemmer og blev genvalgt til bestyrelsen. 
• Kim Christiansen, Æblevænget 7 fik 23 stemmer og blev genvalgt til bestyrelsen. 
• Ove Møller Nielsen, Nyråd Skovstræde 20G fik 16 stemmer og blev nyvalgt til bestyrelsen. 
• Sanne Beenfeldt, Hulemosevej 19 fik 11 stemmer og blev nyvalgt som suppleant. 

   
8. Valg af revisor for 2 år og revisorsuppleant for 1 år. 
Lars Schou, Æblevænget 2, genvalg som revisor.  
Kim Olsen, Søbakken 23, genvalg som revisorsuppleant. 
 
9. Eventuelt. 
Formanden ønskede til lykke med genvalg til Leif og Kim og nyvalg til Ove og Sanne. Herefter gav 
han ordet tilbage til dirigenten, der konstaterede at generalforsamlingen var gennemført i god ro 
og orden og hermed var slut. 
Formanden takkede dirigenten for god ledelse og stemmetællerne for indsatsen. 
Til slut takkede formanden Torben Wulff fra Dansk Kabel TV og Christian Limkilde fra YouSee for 
samarbejdet. 
Derefter var der lodtrækning om sponsorerede præmier og merchandise. 
  
 
Referent  
Leif Pedersen 
 

Godkendt: 
Nyråd den 17/1 2022.  
 
       
 ________________  _______________________ 
 Carsten Pedersen, formand  Leif Pedersen, næstformand og sekretær 

 
 _______________  ________________________ 
 Kim Christiansen, kasserer  Henrik Nygaard, bestyrelsesmedlem, teknik 

 
 ______________________ 
 Ove Møller Nielsen, bestyrelsesmedlem 
 
 
 
_______________________ 
Gert Fosgerau, dirigent 


